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Vrije liberale Partij

Datum 30 mei 2017

Onderwerp Vragen Arbeidsmigranten Bergrand 230

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Ruimte en Wonen

Portefeuitlehouder Theunis

Schriftelijke vraag

De VLP heeft middels de krant kennis genomen van blijkbaar een voornemen van het

College om panden op te kopen welke grenzen aan de Gastelseweg en Borchwerf, om daar

arbeidsmigranten te gaan huisvesten. Dat zou mogelijk kunnen leiden tot minder

arbeidsmigranten aan de Bergrand 230. Maar hoeveel en of dit ook zeker is, blijkt allerminst.

We willen natuurlijk niet te vroeg juichen.

Daarnaast is de VLP blij dat het idee van huisvesting op de BorchwerÍ zelf , nu tot de

tekentafel is gekomen. Zoals de VLP al eerder heeft aangegeven is dit een goede manier

om de werkgevers zelf verantwoordelijk te maken voor het huisvesten van arbeidsmigranten

op eigen locatie, zelf zorgen voor veiligheid, ontspanningsmogelijkheden en het voorkomen

van afualdump.

Als laatste staat in de krant dat de wethouder naar verwachting half juni met groots nieuws

over deze kwestie zal komen. De fractie van de VLP is heel erg benieuwd naar wat dit

grootse nieuws dan wel niet zou kunnen zijn, want er is bestaand beleid wat de wethouder

immers aljaren volgt. ls het plan zo groots dat het geheim moet blijven of kan de wethouder

wellicht nu al aangeven wat hij van plan is?

Hierover heeft de VLP de navolgende vragen

1) Klopt het dat de gemeente bezig is met de uitwerking van ideeën/plannen om
panden aan de Gastelseweg/Borchwerf op te kopen om er arbeidsmigranten te
huisvesten? Zo ja, in welk stadium bevinden deze plannen zicl't?

2) Hoe denkt de wethouder de ruim 600 aangekondigde arbeidsmigranten die bij de Lidl
moeten gaan werken op te vangen? (toch zeker niet enkel met het opkopen van
enkele woningen aan de Gastelseweg)?



3) ls het college voornemens om ook grootschaligere opvang op bedrijfslocaties aan de
Borchwerf toe te staan?

4) Kunt u al aangeven in hoeverre uw plannen aansluiten op de woonagenda of juist op
onderdelen anders zijn dan de woonagenda? Graag een toelichting.

5) Betekent dit grootse nieuw ook dat eventueel de opvanglocatie midden in
natuurgebied Zonneland niet door hoeft te gaan? Graag toelichting waarom wel of
niet.

6) Klopt het dat u in gesprek bent met de heer Etik van het uitzendbureau over onder
andere de mogelijkheid om geen arbeidsmigranten meer te huisvesten aan de
Bergrand 230? Zo ja, vanaf wanneer doet u dit al?

De fractie van de VLP,

Wilbert Brouwers, Jos Heeren, John Hertogh en Anruen van Gestel



Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1) Nee

2) Het huisvesten van arbeidsmigranten is een van de taken die voortvloeit uit de

(regionale) woonagenda. ln samenwerking met externe partners worden alle

(on)mogelijkheden bezien om te voldoen aan de vraag om huisvesting.

3) lndien dit passend (te maken) is binnen wet- en regelgeving dan is dit zeker een optie,

die de moeite waard is om te ondezoeken.

4) Elk plan dat ter tafel komt heeft als uitgangspunt dat dit aansluit bij de woonagenda.

5) De huisvesting bij Zonneland staat geheel los van de huisvesting aan de Bergrand.

Een verdere toelichting hierop is derhalve niet mogelijk.

6) Ja, dit klopt. Reeds vanaf het moment dat de aanvraag omgevingsvergunning is

ingediend zijn we in gesprek met de heer Etik. Uiteraard is tijdens die gesprekken de

mogelijkheid besproken om het plan aan de Bergrand te annuleren.

Hoogachtend,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Toine Theunis,

Wethouder wonen




